
 
Trafikhandläggare tycker inte det behövs mera busstrafik 
Både Hassela sportcenter och Hasselakollektivet trycker på och vill ha bussförbindelse med 
Sundsvall. Trafikhandläggare Ann Gottwall är dock skeptisk. . Näringslivschef Anders 
Nordén möter ständigt synpunkterna vid besök i Hassela. Han tycker att de är berättigade. 
Toni kommentar: 
Det finns bara ett råd, avreglera så slipper vi avlöna obegåvade byråkrater. 
 
 
 


